	霍尼韦尔（中国）有限公司

	霍尼韦尔国际（Honeywell International）是一家多元化、高科技的先进制造企业。在全球，其业务涉及航空产品和服务，楼宇、家庭和工业控制技术、汽车产品、涡轮增压器、以及特殊材料。霍尼韦尔公司总部位于美国新泽西州莫里斯镇，公司股票在纽约、伦敦和芝加哥股票交易所上市交易。

霍尼韦尔在华的历史可以追溯到1935年。当时，霍尼韦尔在上海开设了第一个经销机构。1973年美国总统尼克松访华时，应中国政府之邀从十大领域推荐精英企业来华推动两国双向交流，并促进中国的现代化建设。其中炼油石化领域唯一被选中推荐给中国政府的美国环球油品公司，正是霍尼韦尔旗下的子公司。80年代的改革开放成为了霍尼韦尔融入中国经济发展的又一个新起点，作为首批在北京设立代表处的跨国企业，霍尼韦尔在彼时开始了一系列的高品质投资。目前，霍尼韦尔四大业务集团均已落户中国，旗下所辖的所有业务部门的亚太总部也都已迁至中国，并在中国的多个城市设有30多家分公司和合资企业。目前，霍尼韦尔在中国的投资总额约6亿美金，员工人数超过11,000名。 

中国是霍尼韦尔全球拓展战略蓝图中最重要的市场之一，为此，公司承诺以最好的质量、交付、价值和技术推动在华业务的发展。霍尼韦尔在中国所实施的发展战略紧密围绕国家整体规划，充分利用公司在节能、环保、安全等相关领域的全球领先实力，有效地为中国建设资源节约和环境友好型社会做出贡献。霍尼韦尔在上海设立了霍尼韦尔中国研发中心，致力于积极建立一流的本地研发能力，以便更有效地利用其全球领先的技术和创新实力，创造出满足中国客户和社会需求的更安全、更节能、更环保的产品和技术解决方案。

在业务发展的同时，霍尼韦尔高度重视履行企业社会责任，通过“家园建设计划”这一独特的全球公益项目，积极关注家庭安全、自然科学和数学教育、住宅建设和慈善救助等社会问题。在中国，霍尼韦尔已经在上海、重庆、天津、深圳等多个城市中开展“儿童安全，幸福家庭”的安全教育活动，已使超过63万名小学生通过各种轻松愉快的活动掌握必要的安全知识；另外，霍尼韦尔也赞助了中国部分中学教师参与在美国进行的“霍尼韦尔太空学院教师培训计划”，帮助教师更好地培育中国未来的科学家和工程师；而通过“霍尼韦尔—诺贝尔全球校园行”项目，公司为包括中国在内的世界各地的大学生们实现了直接与诺贝尔奖获得者对话学习的梦想。

航空航天集团
作为全球航空航天技术的领先者，霍尼韦尔是世界各地6,000多个民用、商用和地区运输客户的供应商，帮助飞机制造商、航空公司、营运者和承包商提高效率和生产力，从而为乘客提供更为安全舒适的飞行体验。在中国，其业务由四家业内领先的合资企业及一家独资企业组成，为中国国内及国际航空市场提供辅助动力装置、航空零备件、航空电子产品、及机轮刹车等维修服务，并生产发动机及环境控制系统相关部件。霍尼韦尔航空航天集团积极与中国的航空制造企业、大专院校、及研究机构合作，开展多种业务项目。

自动化控制系统集团
霍尼韦尔自动化控制系统集团为客户提供整套的创新产品、解决方案和系统，从而打造更安全、更舒适、更节能的环境。自动化控制系统集团旗下约有55,000名员工，包括6个不同的业务部门，为全球各地的消费者、企业和各行各业销售、制造和提供相关产品和服务。这6个业务部门包括：环境自控产品、建筑智能系统、过程控制、生命安全、安防集团和传感器与控制部。其产品、服务和技术在全球超过1.5亿个家庭和一千万座楼宇，以及成千上万的制造业和工业厂房中应用。世界最大的25个提炼厂中有24个安装了霍尼韦尔系统并由其提供全面的服务。

交通系统集团
霍尼韦尔交通系统集团由涡轮增压技术、汽车消费品和摩擦材料三大业务部门组成。从低油耗涡轮增压器、火花塞、自动过滤器到安全刹车材料，生产为轿车、卡车和其他交通工具增强性能和提高效率的系列动力产品。霍尼韦尔涡轮增压技术已有百年历史，是涡轮增压器的世界顶尖制造商，全球拥有13家制造和销售厂家，其中一家就设在上海，是国内知名企业的首选主机配套伙伴。同时，霍尼韦尔家喻户晓的汽车养护产品正以极具竞争力的本地价格为中国的广大车主提供世界级的产品和服务。

特殊材料集团
霍尼韦尔特殊材料集团是为客户提供高性能特殊材料的全球领先企业。在中国，其产品包括用于空调和制冷的环保型制冷剂、节能隔热发泡剂、食品与药品包装的特殊薄膜、多用途的高级纤维、用于尼龙生产和肥料的树脂和化学品、用于半导体和显示器行业的电子材料、以及研究化学品等。更值得一提的是该集团旗下的UOP公司，UOP是国际领先的工艺技术供应商和许可商，向石油炼制、石化和气体加工行业提供工艺技术、催化剂、吸附剂、工艺装置和技术服务。

欲了解更多公司信息，
请登录访问霍尼韦尔网站www.honeywell.com
http://www.honeywell.com/sites/chinacn/index.jsp 霍尼韦尔中国网站


公司亚太总部地址： 上海张江高科技园区李冰路430号

Honeywell International is diversified technology and manufacturing leader, serving customers worldwide with aerospace products and services; control technologies for buildings, homes and industry; automotive products; turbochargers; and specialty materials. Based in Morris Township, N.J., Honeywell’s shares are traded on the New York, London and Chicago Stock Exchanges.

Honeywell has a long history in China that goes back to 1935 when it established the first franchise in Shanghai. When U.S. President Nixon visited China in 1973, he was invited by the Chinese government to recommend the best enterprises from 10 sectors to drive the bilateral exchanges between two countries, and to accelerate China's modernization development.  Honeywell’s wholly-owned subsidiary UOP was the only company in the field of refining and batch chemicals being selected and recommended to the Chinese government. Another new starting point for Honeywell to integrate into China’s economic growth was when China opened the door to its economy in the 1980s, and was among the first multinationals to set up a representative office in Beijing, where they began a series of high-quality investments. Today, all of Honeywell’s four Strategic Business Groups are represented in China, and all of them have relocated their Asia Pacific headquarters to China.  Over the years, more than 30 subsidiaries and joint ventures have been set up in several cities across the country. As of today, Honeywell has invested $600 million in China and employed over 11,000 people.  

China is one of the most important markets in Honeywell's global success strategy, and therefore the company is committed to driving the business growth in China by providing the best quality, delivery, value, and technology. Honeywell's strategy in China coincides with the government’s overall plan, effectively contributing in building an energy-efficient and environment-friendly society. At present, Honeywell has its Honeywell Technology Solutions-China located in Shanghai.  It is also dedicated to developing leading local research and development capabilities, so that it can leverage the global leadership in technology and innovation to support Chinese customers’ and society's specific needs in creating more energy efficient, safer, and environmentally friendly products and solutions.  All of these will contribute to the Chinese government’s objective of building a sustainable economy and a harmonious society.  Meanwhile, Honeywell's products and technology will help China cope with the environmental challenges caused by China’s rapid economy growth.

Along with its business expansion, Honeywell affirms its commitment to fulfill its corporate responsibilities to the local community, through "Honeywell Hometown Solutions", a unique Honeywell global CSR program, concentrating on the critical issues of Family Safety and Security, Science and Math Education, and Housing and Shelter. The Honeywell Safe Kids @ Home education program has reached 300,000 children in China by equipping them with the necessary safety knowledge through various activities.  Honeywell also aids middle school teachers to participate in the Honeywell Educators @ Space Academy program, which helps teachers to better cultivate the future scientists and engineers of China.  The cooperation project between Honeywell and Nobel Organization “Honeywell Nobel Initiatives” has realized the dream of university students in China and worldwide, to directly interact with and learn from Nobel Prize winners. 


Aerospace
With more than 6,000 commercial, business and regional transport customers, Honeywell is a global aerospace leader. We make flying safer and more comfortable for passengers, and more efficient and productive for aircraft manufacturers, airlines, operators, military services, and defense and space contractors.  In China, Honeywell’s Aerospace business boasts four industry leading joint venture companies and one wholly-owned world-class facility, delivering repair and overhaul services on APU, SCAS, avionics, wheels and brakes for China’s domestic and international aviation market, as well as manufacturing engine and environmental control system components. The Aerospace business is also actively developing local sourcing and engineering projects with leading Chinese aerospace manufacturers, universities, and Honeywell’s in-country technology labs.


Automation & Control Solutions
Honeywell Automation and Control Solutions (ACS) offer a complete portfolio of innovative products, solutions and systems to create safer, more comfortable, more secure, and more energy efficient environments. With approximately 55,000 employees, ACS comprises six businesses that sell, manufacture and deliver products and services to consumers, businesses and industries in every region of the world. The ACS business includes Environmental and Combustion Controls (ECC), Honeywell Building Solutions (HBS), Honeywell Process Solutions (HPS), Life Safety, Security and Sensing and Control (S&C). Its products, services and solutions help protect, control and automate 150 million homes, 10 million buildings, thousands of manufacturing and industrial plants, and 24 of 25 top oil refineries.
 

Transportation Systems
Transportation Systems comprises three businesses: Turbo Technologies, Consumer Products Group and Friction Material.  From fuel-saving turbochargers, spark plugs and automotive filters to safety-enhancing brake materials, ice-fighters and emergency roadside accessories, Honeywell technologies enhance the performance, efficiency and appearance of vehicles around the world.  With a history of more than 100 years, Honeywell Turbo Technologies is the world’s leading manufacturer of turbocharger. One of its 13 factories worldwide manufacturing and selling turbochargers and turbocharging systems is based in Shanghai, and supports well-known domestic enterprises as a preferred partner. Meanwhile, its branded car care products provide a large number of car owners with world-class products and services at very competitive local prices.


Specialty Materials
Honeywell Specialty Materials is a global leader in providing customers with high-performance specialty materials.  With an outstanding performance in the fields of environment, healthcare and safety, Honeywell Specialty Materials’ products in China include: environmentally friendlier refrigerants for air conditioning and refrigeration; blowing agents for energy efficient insulation; specialty films for food and pharmaceutical packaging; advanced fibers for armor and other applications; resins and chemicals for nylon production and fertilizer, electronic materials for semiconductor and display industries,  and research chemicals. Special Materials' wholly-owned subsidiary UOP LLC is a leading international supplier and licensor of process technology, catalysts, adsorbents, process plants, and consulting services to the petroleum refining, petrochemical, and gas processing industries.

For additional information, please visit www.honeywell.com.

 


